
 
“Dit document is een script van onderwijs dat is bedoeld om via video te worden getoond. In de video worden relevante tekst, 

dia’s, media en afbeeldingen getoond om de presentatie te vergemakkelijken. Daarom is het mogelijk dat deze tekst soms niet 

vlot leest of dat bepaalde teksten eigenaardig klinken. Daarnaast kunnen er grammaticale fouten voorkomen die niet acceptabel 

zouden zijn in literair werk. We moedigen u aan om het video-onderwijs te bekijken omdat het een aanvulling is op het 

schriftelijke onderwijs.” 

 

Hoe de Waarheid te Verkondigen 

Het delen van Gods Waarheid is een belangrijk onderdeel van ons geloof. God wil dat iedereen het 

Evangelie gelooft, het Goede Nieuws van redding dat beschikbaar is door Jezus (Zijn Hebreeuwse naam 

is Jesjoea). Als christenen hebben we de verantwoording om deze boodschap van verlossing met de wereld 

te delen. Zoals Paulus zei: "hoe zullen zij horen zonder iemand die predikt?" (Romeinen 10:14). Naast het 

Evangelie zelf worden we ook opgeroepen om het gehele Woord van God te delen. Jesjoea zei dat we 

Gods geboden niet alleen moeten doen, maar ze ook moeten onderwijzen: 

Mattheüs 5:19 

Wie dan een van deze geringste geboden afschaft en de mensen zo onderwijst, zal de geringste 

genoemd worden in het Koninkrijk der hemelen; maar wie ze doet en onderwijst, die zal groot 

genoemd worden in het Koninkrijk der hemelen. 

 

Als je nieuw bent in het Woord van God, en vooral als je net over Zijn geboden bent onderwezen, raden 

we je aan om onze studie "Over de Torah Paten" te bekijken. Het bevat veel adviezen voor personen 

die nieuw zijn met dit aspect van Gods Woord, of eigenlijk, nieuw zijn in enig aspect van Gods Woord. 

Het geeft richtlijnen voor het beantwoorden van lastige vragen die mensen je stellen, en probeert je te 

behoeden voor niet opbouwende argumenten die je kunnen vervreemden van je familie en je vrienden. 

 

Telkens wanneer je een standpunt inneemt dat ingaat tegen de traditie of de orthodoxie, loop je het risico 

om het respect en de vriendschap van de mensen om je heen te verliezen. Hoewel de eeuwige waarheden 

van God het belangrijkste zijn, willen we onze relaties niet onnodig beschadigen. Onze liefde voor anderen 

is niet afhankelijk van het feit dat zij het met elk punt van onze Bijbelse interpretatie eens zijn. Bovendien 

is het een gruwel om twisten teweeg te brengen tussen broeders (Spreuken 6:16-19). Nogmaals, "Over 

de Torah Paten" geeft een aantal belangrijke richtlijnen hoe je kunt voorkomen dat je onenigheid zaait 

terwijl je toch vasthoudt aan je overtuigingen. Deze studie is echter gericht op personen die goed 

gestudeerd hebben en ervaren zijn in hun geloof, en die de vermaning van Christus willen vervullen om 

het Woord van God aan anderen te onderwijzen. 

  



Wat is dan de beste manier om het Woord van God te delen? Met "beste manier" bedoelen we wat voor 

soort retoriek we moeten gebruiken? Moeten we de toorn van God en het oordeel duidelijk verkondigen, 

zoals Jesjoea dat deed in Mattheüs 23? Of moeten we zachtmoedig en begripvol zijn, zoals Jesjoea was 

toen Hij met de schriftgeleerde sprak, in Markus 12? Moeten we een lange logisch verhaal presenteren 

met veel verwijzingen naar de Schrift, zoals Paulus soms deed (bijv. Romeinen 1-11)? Of moeten we ons 

juist richten op het aanspreken van emoties en ervaringen, zoals de apostel Johannes? Wat is de beste 

manier om de waarheid van God te presenteren? 

 

Om dit te beantwoorden, kunnen we onze benadering in twee delen opsplitsen. Eén deel is onze methode, 

de tactieken die we gebruiken om de informatie met andere mensen te delen. Het andere deel is onze 

intentie, de reden dat we deze informatie delen. Van deze twee delen is de intentie - de reden waarom we 

de waarheid met anderen delen - de belangrijkste. Dus we beginnen onze bespreking van dit onderwerp 

door ons te richten op onze intentie. 

 

Waarom zouden we de waarheid met anderen willen delen? Wat moet onze motivatie zijn? Maar al te 

vaak kan onze motivatie, om de waarheid te willen delen, egoïstisch zijn. Soms willen we de waarheid 

delen om onszelf te rechtvaardigen. Vanwege de zondige aard van de mensheid zijn rechtvaardigheid en 

waarheid niet erg populair. Ook Jesjoea erkende dit toen Hij zei: 

 

Mattheüs 7:14 

… maar de poort is nauw en de weg is smal die naar het leven leidt, en weinigen zijn er die hem 

vinden. 

 

Omdat de waarheid vaak impopulair is, maakt het geloven in de waarheid ons impopulair. Het kan ons 

het gevoel geven dat we verschoppelingen zijn of kan zelfs leiden tot een echte vervolging. Het is vooral 

ontmoedigend als we worden verstoten uit groepen mensen die ook beweren dat ze God dienen. Als reactie 

op deze behandeling zoeken we soms rechtvaardiging voor ons standpunt; dat wil zeggen, we willen 

anderen absoluut overtuigen van wat we geloven, zodat we een rechtvaardigheidsgevoel krijgen voor wat 

we geloven. Want als alle anderen iets verwerpen wat ons juist lijkt, suggereert dat dan niet dat wij ons 

vergissen? Maar als we andere mensen kunnen overtuigen om te gaan denken zoals wij, dan zullen we 

ons beter voelen over onszelf en onszelf geruststellen dat we de hele tijd gelijk hadden. 

 

Hoewel dit een natuurlijke menselijke reactie is, is het helaas een andere manifestatie van onze zondige 

aard. Anderen proberen te overtuigen van onze positie, om onszelf daarmee een beter gevoel te geven, is 

egoïstisch en nutteloos. Als we anderen met een dergelijke houding benaderen, maakt het eigenlijk niet 

uit welke methode we gebruiken om onze argumenten te presenteren. Onze prioriteiten kloppen niet en 

ons hart zit op de verkeerde plaats. Met dat soort motivatie gaan we geen goede vruchten produceren. 

 

Wat voor houding moeten we dus hebben als we de waarheid willen delen? Het simpele antwoord is: we 

moeten een liefdevolle houding hebben. Dat wil zeggen, de reden waarom we de waarheid met anderen 

zouden moeten delen, is niet om onszelf te helpen, maar om anderen te helpen. Paulus legt dit uit in 1 

Korinthe hoofdstuk 13 en 14. In hoofdstuk 13 beschrijft Paulus de kenmerken van de liefde: hoe ze 

geduldig en vriendelijk is, niet jaloers of pronkend, niet gewichtig of ongepast, niet op zoek naar eigen 

belang, niet verbitterd of kwaaddenkend, enzovoort (1 Korinthe 13:4-7). Vervolgens zegt hij in hoofdstuk 

14 het volgende: 

 



1 Korinthe 14:1-5 (NBG) 

Jaagt de liefde na en streeft naar de gaven des Geestes, doch vooral naar het profeteren. Want wie 

in een tong spreekt, spreekt niet tot mensen, maar tot God, want niemand verstaat het; door de 

Geest spreekt hij geheimenissen. Maar wie profeteert, spreekt voor de mensen stichtend, 

vermanend en bemoedigend. Wie in een tong spreekt, sticht zichzelf, maar wie profeteert, sticht 

de gemeente. Ik wilde wel, dat gij allen in tongen spraakt, maar liever nog, dat gij profeteerdet. 

Wie profeteert, is meer dan wie in tongen spreekt, tenzij hij het ook uitlegt, zodat de gemeente 

stichting ontvangt. 

 

Wat Paulus hier zegt, is van toepassing op de geestelijke gaven, met name tongen en profetie, maar het 

kan ook van toepassing zijn op het delen van de waarheid in het algemeen. Net zoals het profeteren op 

een liefdevolle manier moet worden gedaan, moet het onderwijzen en het delen van Gods Woord ook op 

liefdevolle wijze worden gedaan. We delen het Woord van God met anderen, met als doel om hen op te 

bouwen. We moeten ons oprecht bekommeren om andere mensen, en dingen met hen delen zodat zij er 

voordeel van zullen hebben. We moeten ons niet druk maken over wat we zelf uit deze situatie kunnen 

halen. Dit was de dienende houding van Jesjoea. 

 

Jesjoea had Zelf geen voordeel van Zijn bediening; in feite zorgde Zijn bediening ervoor dat Hij letterlijk 

werd vermoord. Maar Zijn bediening deed op zijn zachtst gezegd veel goeds voor anderen. Dat is omdat 

Hij dit deed uit liefde voor anderen. Jesjoea deelt de waarheid met ons, niet omdat Hij Zichzelf wilde 

opbouwen, maar omdat Hij Zijn volk wilde opbouwen. We zouden dezelfde benadering moeten hebben. 

Zoals Jesjoea zei: 

 

Johannes 15:9, 12 

Zoals de Vader Mij liefgehad heeft, heb ook Ik u liefgehad; blijf in Mijn liefde … 

 

… Dit is Mijn gebod: dat u elkaar liefhebt, zoals Ik u liefgehad heb. 

 

Dus nogmaals, wat we met anderen delen, moet worden gedaan uit liefde voor hen, niet uit een verlangen 

om onze eigen belangen te dienen. Dit is trouwens één van de redenen dat Paulus Timotheüs opdroeg om 

onnodige en verdeeldheid zaaiende doctrines te vermijden; om geen dingen te prediken die tijdverspilling 

zouden zijn. 

 

2 Timotheüs 2:22-26 

Maar ontvlucht de begeerten van de jeugd. Jaag rechtvaardigheid, geloof, liefde en vrede na, samen 

met hen die de Heere aanroepen uit een rein hart. En verwerp de dwaze en onverstandige 

strijdvragen, in het besef dat zij conflicten voortbrengen. Een dienstknecht van de Heere moet geen 

ruzie maken, maar vriendelijk zijn voor allen, bekwaam om te onderwijzen, en iemand die de 

kwaden kan verdragen. Hij moet met zachtmoedigheid hen onderwijzen die zich verzetten. 

Misschien geeft God hun eens bekering, zodat zij tot erkenning van de waarheid komen en zij weer 

mogen ontwaken uit de strik van de duivel, door wie zij levend gevangen waren om zijn wil te 

doen. 

 

Paulus zegt soortgelijke dingen in Titus: 

  



Titus 3:9 

Maar ontwijk dwaze vragen, geslachtsregisters en ruzies en strijdvragen over de Wet, want die zijn 

nutteloos en zinloos. 

 

Om dit in onze moderne tijd te brengen, is het echt waardevol om anderen te overtuigen van onze visie op 

de vorm van de aarde, of de genetische samenstelling van de Israëlieten, of hoe de Naam van God op een 

bepaald moment in de geschiedenis werd uitgesproken? Er zijn zoveel verloren mensen in deze wereld, 

die een pad van vernietiging bewandelen. Die mensen moeten zich bekeren en worden vervuld met de 

Geest van God, zodat ze kunnen worden gered en wandelen in de gerechtigheid. Is het belangrijker om 

die mensen tot bekering te brengen, of om hen te overtuigen van onze specifieke leerstellige gedachten? 

Welke van deze acties wordt gemotiveerd door de liefde voor anderen en welke wordt gemotiveerd door 

egoïsme? 

 

Nu is het absoluut waar dat een verkeerde overtuiging op het ene gebied kan leiden tot verkeerde 

overtuigingen op andere gebieden. Het is waardevol om op bepaalde gebieden fundamentele waarheden 

vast te stellen, zodat we ons niet laten overtuigen door leugens en uiteindelijk een vernietigend pad 

bewandelen. Jesjoea noemt Zichzelf "de Waarheid" (Johannes 14:6), en waarheid is duidelijk goed en 

waardevol. Maar het feit blijft dat onze redding niet is gebaseerd op het hebben van de perfecte kennis 

van alle dingen. Onze redding is gebaseerd op het geloof in God. God heeft de perfecte kennis van alle 

dingen, dus kunnen we erop vertrouwen dat Hij weet wat het beste is voor ons. Hoeveel we ook studeren, 

we zullen de volmaakte kennis van God nooit bereiken. We zullen er altijd op moeten vertrouwen dat Hij 

weet wat het beste is, ongeacht hoeveel kennis we bezitten. Het is dus veel belangrijker om mensen te 

onderwijzen om op God te vertrouwen dan om mensen te overtuigen van onze interpretaties. 

 

Om nader te onderzoeken aan welke soort doctrines en zaken we prioriteit moeten geven, raden we je 

onze studie aan: "Theologisch Junk Food". 

 

Wat moeten we doen als we merken dat we op een egoïstische manier proberen om ons gelijk te bewijzen 

of onszelf willen opbouwen bij het bedienen van anderen? Wat doen we als onze bediening liefdeloos is 

en mededogen mist? Dan moeten we stoppen en onszelf gaan onderzoeken. We moeten nadenken over de 

liefde die God ons heeft getoond, en hoe dankbaar we zijn voor die liefde. Zoals Johannes zei: "wij hebben 

Hem lief, omdat Hij ons eerst liefhad" (1 Johannes 4:19). 

 

Wanneer we vervuld zijn met liefde van God, zal het overstromen naar de mensen om ons heen. Wanneer 

we de diepte en reikwijdte van het mededogen van God erkennen, kunnen we datzelfde mededogen tonen 

aan andere mensen. Als we begrijpen hoe graag God wil dat we leven, dan kunnen we hetzelfde verlangen 

hebben voor anderen. Als we echt begrijpen wat het betekent om "je naaste lief te hebben als jezelf", dan 

kunnen we de waarheid met een oprechte liefde delen en een licht voor de wereld zijn. 

 

Dus, met de kennis dat onze intenties geworteld moeten zijn in de liefde, welke methoden kunnen we dan 

gebruiken om het Woord van God te delen met anderen? Zoals we aan het begin van deze studie 

vermeldden, gebruikt de Schrift zelf verschillende methoden om het Woord van God weer te geven. Soms 

vertellen ze verhalen, soms gebruiken ze logische argumenten. Soms vertellen ze de geschiedenis en soms 

vertellen ze gelijkenissen. Soms gebruiken ze harde, kritische taal en soms gebruiken ze zachte taal. Er 

bestaat dus geen "één maat die iedereen past"-manier om het Woord van God te delen. 

  



De schrijvers van de Bijbel gebruikten verschillende methoden om Zijn Woord te verkondigen, en die 

methoden werden waarschijnlijk gekozen omdat ze de beste manier waren om hun beoogde publiek op te 

bouwen. Al deze methoden werden in liefde toegepast, met als doel om degenen die de boodschap hoorden 

op te bouwen en te helpen. Dus het korte antwoord op de vraag welke methode we moeten gebruiken bij 

het delen van de Bijbel is: we moeten de methode gebruiken die de mensen die het horen zo goed mogelijk 

ten goede komt. 

 

Nu, dat advies is niet erg nuttig, maar er zijn een paar specifieke dingen waar we op kunnen wijzen. Eén 

daarvan is de vraag: wanneer is het gepast is om harde, kritische taal te gebruiken, zoals Jesjoea en de 

profeten dat soms deden? Dat soort taal is meestal bedoeld voor mensen die opstandig en slecht zijn; het 

is gericht op mensen die anderen onderdrukken en tegen hen liegen, en over het algemeen schade 

berokkenen. Jesjoea gebruikte harde taal om de hypocriete Farizeeën aan te spreken, die willens en wetens 

valse en egoïstische doctrines onderwezen. 

 

Dit is ook hoe Jeremia de goddeloze vorsten van Juda toesprak, die hun onwettig vastgehouden slaven 

vrijlieten om er rechtvaardig uit te zien, om hen later weer tot slaaf te maken (Jeremia 34:8-22). En dit is 

hoe Paulus Timotheüs, een leider in de kerk, opdroeg om personen in de kerk aan te spreken die 

volhardden in de zonde (1 Timotheüs 5:20). Al deze voorbeelden van grof taalgebruik zijn situaties waarin 

de aangesproken persoon opzettelijk en zonder berouw slecht is. 

 

Nu is het aanspreken van een persoon met harde berispingen en zelfs beledigingen meestal geen effectieve 

manier om die persoon van gedachten te doen veranderen. Als je iemand verbaal aanvalt, is die persoon 

zelfs nog meer geneigd om je bericht af te wijzen. Waarom werd deze methode dan gebruikt door de 

Profeten en de apostelen, en zelfs door onze Heiland? Welnu, Paulus beantwoordde deze vraag toen hij 

Timotheüs opdroeg om deze methode te gebruiken. Hij zei het volgende: 

 

1 Timotheüs 5:20 

Wijs hen die zondigen, in tegenwoordigheid van allen terecht, opdat ook de anderen vrees zullen 

hebben. 

 

Paulus zegt dat deze harde berisping moet worden gegeven "in tegenwoordigheid van allen …, opdat ook 

de anderen vrees zullen hebben". Met andere woorden, deze harde boodschap wordt gegeven ten behoeve 

van de anderen die het horen, niet ten behoeve van de persoon die hard wordt bestraft. Wanneer mensen 

de ernstige gevolgen zien van een opstandig persoon, zal dit voor hen een waarschuwing zijn om te 

voorkomen dat ze zelf opstandig worden. Dit lijkt sterk op de filosofie achter een openbare bestraffing die 

in de Torah wordt beschreven: 

 

Deuteronomium 19:18-20 

en de rechters moeten de zaak goed onderzoeken. En zie, is de getuige een valse getuige, heeft hij 

vals getuigd tegen zijn broeder, dan moet u met hem doen zoals hij met zijn broeder dacht te doen. 

Zo moet u het kwaad uit uw midden wegdoen. Laten zij die overgebleven zijn, het horen en 

bevreesd zijn en een dergelijke wandaad niet meer in uw midden verrichten. 

 

We lezen het ook hier in Deuteronomium 17:12-13. 

  



Deuteronomium 17:12-13 

De man echter die overmoedig handelt, door niet te luisteren naar de priester die daar staat om de 

HEERE (JHWH), uw God, te dienen, of naar de rechter, die man moet sterven. Zo moet u het 

kwaad uit Israël wegdoen. Laat heel het volk het horen en bevreesd zijn, en niet meer 

overmoedig zijn. 

 

Het is duidelijk dat een persoon de doodstraf niet ontving voor zijn eigen voordeel. De doodstraf is in het 

voordeel van anderen; het moet anderen motiveren om de zonde te vermijden, die tot de doodstraf van de 

misdadiger heeft geleid. Dezelfde gedachte kan van toepassing zijn op de zeer harde en kritische 

benadering van het delen van het Woord van God. Deze benadering wordt gebruikt bij iemand in de 

gemeente die opstandig en slecht is, die opzettelijk kwaad doet en geen verlangen heeft om God te volgen. 

Deze persoon zal niet van gedachten veranderen of zijn manier van handelen veranderen, dus het doel van 

deze harde berisping is niet om hem te helpen, maar om de rest van de gemeente te helpen. Nogmaals, dit 

is hoe zowel Jesjoea als Jeremia in hun dagen de boze leiders tegemoet traden. De mensen tot wie zij zich 

richtten, zouden niet van gedachten veranderen. De Profeten beschaamden hen in het openbaar om andere 

mensen ervan te weerhouden om hun goddeloze wegen te volgen. Dat is het soort situatie waarin harde 

woorden moeten worden gebruikt. 

 

Er zijn nog twee dingen die we moeten opmerken over het gebruik van harde en veroordelende woorden. 

Allereerst moeten we er absoluut zeker van zijn dat de persoon, die we op deze harde manier aanspreken, 

in feite opstandig en slecht is. Als dat niet het geval is, dan belasteren en vernederen we een onschuldig 

kind van God. Dat is natuurlijk iets wat we nooit zouden moeten doen. De Bijbel heeft niets goeds te 

zeggen over lasterende personen. Bijvoorbeeld: 

 

Psalm 50:19-22 

Uw mond gebruikt u voor het kwaad, uw tong smeedt bedrog aan bedrog. U zit daar en spreekt 

kwaad tegen uw broeder, u werpt een smet op de zoon van uw moeder. Zulke dingen doet u en Ik 

zwijg; u denkt dat Ik net zo ben als u. Ik zal u straffen en uw zonden voor uw ogen uitstallen. 

Begrijp dit toch, u die God vergeet; anders verscheur Ik, en er is niemand die redt. 

 

We willen geen persoon zijn die "God vergeet" en "verscheurd" wordt omdat we overdreven op iets 

hebben gereageerd of iemands daden of woorden verkeerd hebben begrepen. We moeten heel voorzichtig 

zijn met het uitspreken van harde en negatieve dingen. Meer informatie hierover vind je in onze studie: 

"De valse tong - Wat is Lashin hara". 

 

Het tweede dat we in gedachten moeten houden is, dat als de persoon die we berispen onze kritiek verdient, 

we er zeker van moeten zijn dat wat we over hen zeggen waar is. Het is nooit gepast om iemand vals te 

beschuldigen van een zonde, zelfs als hij schuldig is aan het begaan van een andere zonde. Zelfs als we 

bijvoorbeeld weten dat iemand een dief is, wil dat nog niet zeggen dat we hem ook kunnen beschuldigen 

van overspel. Onze woorden moeten waarheidsgetrouw zijn, vooral als we een medegelovige 

beschuldigen van wangedrag. 

 

Als we niet tegen een opstandige en verdorven persoon praten, dan hebben andere methodes dan hard 

oordelen en kritiek zeker de voorkeur. In deze gevallen, wat meestal het geval is, kan het oprecht 

liefhebben en zorgen voor die persoon vaak de beste methode zijn om hen het Woord van God te vertellen. 

Als we de persoon kennen en we weten dat dit een persoon is die waarde hecht aan rede en argumenten, 

dan kunnen we hem benaderen door de nadruk te leggen op goed onderbouwde argumenten. Als we weten 

dat die persoon meer emotioneel en gevoeliger is, dan kunnen we hem benaderen door meer nadruk te 

leggen op het emotionele gewicht van onze positie. 



Als de persoon het op prijs stelt om geconfronteerd te worden met duidelijke en directe taal, dan kunnen 

we heel bot en rechtlijnig zijn in onze benadering. Als dat niet het geval is, dan kunnen we vriendelijkere 

suggesties doen, en de persoon er zelf over laten nadenken. Als we oprechte liefde betonen voor die 

persoon, zullen we eerder te weten komen wat ze prettig of onaangenaam vinden. Als we die dingen weten 

en toepassen, dan kunnen we het Woord van God effectiever met hen delen. Zoals Paulus zei: 

 

1 Korinthe 10:33 

… zoals ik ook in alles allen behaag, door niet mijn eigen voordeel te zoeken, maar dat van velen, 

opdat zij behouden worden. 

 

Zelfs als we een methode kiezen die niet het meest effectief is om die persoon te bereiken, als we oprechte 

liefde voor hen betonen, zullen ze die liefde soms herkennen, ondanks onze onhandigheid. Als iemand 

door heeft dat we van hem houden, zal dat ertoe leiden dat hij ontvankelijker wordt voor wat we te zeggen 

hebben. 

 

Wat als we met vreemden praten? Hoe kunnen we van mensen houden die we niet kennen? Hoe kunnen 

we de waarheid effectief delen met mensen waar we helemaal geen relatie mee hebben? 

 

Voor velen van ons is dit een zeer belangrijke vraag, omdat een aanzienlijk aantal van onze interacties 

met anderen plaatsvinden op sociale mediaplatforms, dus met mensen die we nog nooit hebben ontmoet. 

Gelukkig kunnen veel van de principes die we al hebben besproken ook worden toegepast in deze situaties. 

 

Voordat je Gods Woord op sociale media deelt, moet je eerst nadenken over je motivatie. Is het om God 

te verheerlijken en anderen op te bouwen, of dienen je jouw eigen belangen? Veel mensen posten 

bijvoorbeeld online met als enig doel om volgers te krijgen en zichzelf te promoten. Hoewel het hebben 

van volgers niet per definitie slecht is, is het belangrijk om ervoor te zorgen dat het niet jouw doel is om 

jezelf te promoten om egoïstische redenen. We zouden elk platform, waarin God voorziet, moeten 

gebruiken voor Zijn glorie, om Hem te dienen en anderen te dienen. 

 

Wat dat betreft, moeten je voorkomen dat je onnodige en verdeeldheid zaaiende doctrines promoot online. 

Hoewel het promoten van sensationele en controversiële onderwerpen zeker de aandacht kan trekken, 

moet dat niet jouw doel zijn. Als de onderwerpen die je promoot onvruchtbaar zijn en eerder kwaad doen 

dan goed, dan kun je ze het beste niet bespreken en je in plaats daarvan concentreren op de belangrijkere 

zaken. Nogmaals, voor meer informatie verwijzen we naar onze studie: "Theologisch Junk Food" 

 

Tot slot kan het best een bijzondere uitdaging zijn om de juiste methode te vinden om met mensen online 

te communiceren en hen te bereiken. Hoe kunnen we uiteindelijk weten wat vreemden zullen accepteren 

of afwijzen? Maar je kan nog steeds je best doen om een methode te gebruiken waarvan je denkt dat die 

het meest effectief zal zijn. Het zou geen slecht idee zijn om te bidden en God om wijsheid te vragen 

voordat je iets online zet of commentaar geeft. Het belangrijkste blijft dat je altijd met anderen online gaat 

uit oprechte liefde voor hen. Bedenk dat God liefde is (1 Johannes 4:8), en om Zijn Woord op de juiste 

manier te presenteren, moeten we het in liefde presenteren zoals God dat zou doen. 

 

We willen nog één ding vermelden: wanneer je Gods Woord deelt, zul je veel afwijzingen tegenkomen, 

ongeacht de methode die je gebruikt om het te delen. Zoals we eerder hebben besproken, zijn er maar 

weinig mensen die de weg naar het leven vinden. De methoden van Jesjoea om het Woord van God te 

delen waren duidelijk zeer goede methoden, en Hij is het model van hoe anderen lief te hebben. 

  



Maar ook al deed Hij alles goed, en had Hij een volkomen zuivere en perfecte motivatie, toch waren er 

veel mensen die Zijn boodschap afwezen. We moeten dus niet verrast of ontmoedigd zijn als onze 

woorden ook worden afgewezen. Zoals Jesjoea zei: 

 

Johannes 15:18-20 

Als de wereld u haat, weet dat zij Mij eerder dan u gehaat heeft. Als u van de wereld zou zijn, zou 

de wereld het hare liefhebben, maar omdat u niet van de wereld bent, maar Ik u uit de wereld heb 

uitverkoren, daarom haat de wereld u. Herinner u het woord dat Ik u gezegd heb: Een dienaar is 

niet meer dan zijn heer. Als zij Mij vervolgd hebben, zullen zij ook u vervolgen; als zij Mijn woord 

in acht genomen hebben, zullen zij ook het uwe in acht nemen. 

 

Dus, als je opbouwende woorden van God hebt, die je in oprechte liefde kunt delen, ga je gang en deel 

ze! Raak niet ontmoedigd als mensen afwijzen wat je te zeggen hebt. Als het zaad van het Woord van God 

in goede aarde valt, zal het groeien en vrucht dragen (Lukas 8:4-15). Zolang het woord dat we delen echt 

van God komt, zal het niet ledig terugkeren. Zoals hij in Jesaja zegt: 

 

Jesaja 55:10-11 

Want zoals regen of sneeuw neerdaalt van de hemel en daarheen niet terugkeert, maar de aarde 

doorvochtigt en maakt dat zij voortbrengt en doet opkomen, zaad geeft aan de zaaier en brood aan 

de eter, zo zal Mijn woord zijn dat uit Mijn mond uitgaat: het zal niet vruchteloos tot Mij 

terugkeren, maar het zal doen wat Mij behaagt, en het zal voorspoedig zijn in hetgeen waartoe Ik 

het zend. 

 

Gods boodschap zal degenen zegenen die haar aanvaarden. Dus als we willen dat andere mensen gezegend 

worden, dan moeten we, in oprechte liefde, en met behulp van de beste methoden die we kunnen vinden, 

die boodschap aan hen overbrengen. 

 

 

We hopen dat je van dit onderwijs hebt genoten. En vergeet niet om alles te onderzoeken. 

 

Sjalom, dat Jahweh u mag zegenen in uw wandel in het volledige Woord van God. 

 

Voor meer informatie of andere studies, verwijzen wij je naar onze website: www.testeverything.net 

 

EMAIL: Info@119ministries.com (USA); info@119ministries.nl 

FACEBOOK: www.facebook.com/119Ministries; www.facebook.com/119ministriesnederland 

WEBSITE: www.TestEverything.net & www.119ministries.nl 

TWITTER: www.twitter.com/119Ministries# (USA) 
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